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 KECSKEMÉT MEGYEI JOGÚ VÁROS KÖZGYŰLÉSE 
                  ÉRTÉKMEGŐRZÉSI BIZOTTSÁG_______ 
Ikt.szám: 2759-10/2020.  

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
az Értékmegőrzési Bizottság 

2020. szeptember 15-én megtartott üléséről 
 

Az ülés helye:  Kecskemét, Hírös Agóra Kulturális és Ifjúsági Központ 
  Deák Ferenc tér 1.   102-es terem 

 
   

Az ülés időtartama:  8.00 órától 9.10 óráig 
 
Jelen vannak:  A mellékelt jelenléti ív szerint. 
 
Dr. Sztachó-Pekáry István: Köszönti a megjelenteket.  Megállapítja, hogy a bizottság 7 
fővel határozatképes. Az ülést 8.00 órakor megnyitja.  
 
Az ülés napirendjére vonatkozóan nem tesz javaslatot. Megkérdezi a bizottság tagjait, ki 
ért egyet a kiküldött napirenddel? 
 
Szavaztatás után megállapítja, hogy a bizottság 7 igen, 0 nem, és 0 tartózkodás mellett 
az alábbi határozatot hozta:  
 
31/2020. (IX.15.) ÉmB. sz. határozat 
Az ülés napirendje 
  
Kecskemét Megyei Jogú Város Közgyűlése Értékmegőrzési Bizottság az ülés napirendjére 
az alábbi határozatot hozta: 
 

1. Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Kecskemét 
Megyei Jogú Város településképének védelméről szóló 16/2017. (IX.21.) 
önkormányzati rendeletének módosításának véleményezési eljárásában 
beérkezett vélemények ismertetése és módosító rendelet elfogadása 
Előterjesztő: Lejer Zoltán bizottsági elnök 
(A Közgyűlés napirendjén az előterjesztés 5. sorszámmal szerepel.) 
(Az előterjesztés mellékletei az alábbi tárhelyen érhetőek el: 
www.kecskemet.hu/uploads/tkrmod20vel.zip) 
 

2. Pályázatok benyújtása a Kecskeméti Katona József Múzeum fejlesztéseire 
Előterjesztő: Szemereyné Pataki Klaudia polgármester 
/ A Közgyűlés napirendjén az előterjesztés 8. sorszámmal szerepel. / 

 
3. A Kecskeméti Katona József Múzeum vezetői feladatainak ellátására 

beérkezett pályázat elbírálása 
Előterjesztő: Dr. Szeberényi Gyula Tamás alpolgármester 
/ A Közgyűlés napirendjén az előterjesztés 17. sorszámmal szerepel. / 
 

http://www.kecskemet.hu/uploads/tkrmod20vel.zip
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4. Közterület elnevezése Bethlenváros városrészben, Zengő utca közterület 
elnevezés megváltoztatása a Széchenyiváros városrészben és Kisdobos utca 
közterület elnevezés felülvizsgálata az Alsószéktó városrészben 

Előterjesztő: Dr. Vancsura István bizottsági elnök 
/ A Közgyűlés napirendjén az előterjesztés 22. sorszámmal szerepel. / 
 

5. A kulturális intézmények és gazdasági társaságok 2019. évi szakmai 
beszámolóinak jóváhagyása 

Előterjesztő: Dr. Szeberényi Gyula Tamás alpolgármester 
   

6. Az Aranyhomok Kistérségfejlesztési Egyesület Trianon 100 - Helyi Termék 
Ünnep rendezvényének véleményezése 

Előterjesztő: Dr. Homoki Tamás alpolgármester 
 

7. A Bács-Kiskun Megyei Rendőr-főkapitányság "100 éves a Rendőrség" 
elnevezésű rendezvényének véleményezése 

Előterjesztő: Dr. Homoki Tamás alpolgármester  
 

8. A Filharmónia Magyarország Nonprofit Kft. Szabadtéri komolyzenei koncert 
rendezvénysorozatának véleményezése 

Előterjesztő: Dr. Homoki Tamás alpolgármester 
 

9. Az Értékmegőrzési Bizottság 2020. II. félévi munkaterve 
Előterjesztő: Dr. Sztachó-Pekáry István elnök  
 

Értesítendő: 

• Bizottság tagjai 

• Irattár    
 
1. NAPIREND 
Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Kecskemét Megyei 
Jogú Város településképének védelméről szóló 16/2017. (IX.21.) önkormányzati 
rendeletének módosításának véleményezési eljárásában beérkezett vélemények 
ismertetése és módosító rendelet elfogadása 
 
Dr. Sztachó-Pekáry István: megkérdezi az előterjesztőt, van-e kiegészíteni valója az 
előterjesztéssel kapcsolatban? 
 
Öveges László: nem kívánja kiegészíteni az előterjesztést. 
 
Dr. Sztachó-Pekáry István: kérdezi a testület tagjait van-e hozzászólás, kérdés az 
előterjesztéssel kapcsolatban? 
 
Király József: az újonnan védendő épületek kapcsán jelzi, hogy a vasútállomás épületét 
olyan formában kell levédetni, ahogy anno, mint korabeli épületegyüttesként festett.  
 
Öveges László: egyetért a javaslattal. Az első tervek is az 1930-as külsőt támogatják. A 
kis mozaikos belső is értéket képvisel. 
 
Dr. Sztachó-Pekáry István: kérdezi, hogy Király Úr javaslata a határozat tervezetbe 
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bekerüljön?  
 
Dr. Mayer Endre: magát az értékvédelmi vizsgálat dokumentációját célszerű kiegészíteni 
ezzel az elemmel. Tehát, hogy az 1940-es eredeti állapotnak rekonstruálása lesz a 
megfelelő.  
 
Mivel több kérdés, hozzászólás nem hangzott el, kérdezi a bizottság tagjait, hogy 
egyetértenek-e az előterjesztésben szereplő határozat-tervezettel? 
 
Szavaztatás után megállapítja, hogy a bizottság 7 igen, 0 nem, és 0 tartózkodás mellett 
a határozat-tervezettel egyetért és az alábbi határozatot hozta: 
 
32/2020. (IX.15.) ÉmB. sz. határozat 
Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Kecskemét Megyei 
Jogú Város településképének védelméről szóló 16/2017. (IX.21.) önkormányzati 
rendeletének módosításának véleményezési eljárásában beérkezett vélemények 
ismertetése és módosító rendelet elfogadása 
 
Az Értékmegőrzési Bizottság megtárgyalta Lejer Zoltán bizottsági elnök 564-5/2020. 
számú előterjesztését és az alábbi határozatot hozta: 
 
A bizottság a fenti tárgyban készített, 564-3/2020. számú közgyűlési előterjesztés-
tervezetet a közgyűlés számára elfogadásra javasolja. 
 
 
Értesítendő: 

• Bizottság tagjai 

• Öveges László irodavezető, városi főépítész Várostervezési Osztály 

• Borbélyné Balogh Katalin osztályvezető, Várostervezési Osztály 

• Irattár    
 
 
2. NAPIREND 
Pályázatok benyújtása a Kecskeméti Katona József Múzeum fejlesztéseire 
 
Dr. Sztachó-Pekáry István: megkérdezi az előterjesztőt, van-e kiegészíteni valója az 
előterjesztéssel kapcsolatban? 
 
Ladics Monika: nem kívánja kiegészíteni az előterjesztést. 
 
Dr. Sztachó-Pekáry István: kérdezi a testület tagjait van-e hozzászólás, kérdés az 
előterjesztéssel kapcsolatban? 
 
Király József: örvendetesnek tartja, hogy ez a pályázat egy kimozdulás lehet a múzeum 
számára abba az irányba, hogy ne egy megkövesedett múzeum gondolkodását kövesse.  
 
Dr. Sztachó-Pekáry István: Mivel több kérdés, hozzászólás nem hangzott el, kérdezi a 
bizottság tagjait, hogy egyetértenek-e az előterjesztésben szereplő határozat-tervezettel? 
 
Szavaztatás után megállapítja, hogy a bizottság 7 igen, 0 nem, és 0 tartózkodás mellett 
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a határozat-tervezettel egyetért és az alábbi határozatot hozta: 
 
33/2020. (IX.15.) ÉmB. sz. határozat 
Pályázatok benyújtása a Kecskeméti Katona József Múzeum fejlesztéseire 
 
Kecskemét Megyei Jogú Város Közgyűlése Értékmegőrzési Bizottság megtárgyalta 
Szemereyné Pataki Klaudia polgármester 2511-67/2020. számú előterjesztését, és az 
alábbi határozatot hozta: 
 
A bizottság a fenti tárgyban készült előterjesztést a közgyűlés számára elfogadásra 
javasolja. 
 
Határidő: értelemszerűen 
Felelős: Dr. Sztachó-Pekáry István elnök 
 
 
Értesítendő: 

• Bizottság tagjai 

• Szemereyné Pataki Klaudia polgármester  

• Ladics Monika irodavezető, Humánszolgáltatási Iroda 

• Irattár    
 
 
3. NAPIREND 
A Kecskeméti Katona József Múzeum vezetői feladatainak ellátására beérkezett 
pályázat elbírálása 
 
Dr. Sztachó-Pekáry István: megkérdezi az előterjesztőt, van-e kiegészíteni valója az 
előterjesztéssel kapcsolatban? 
 
Ladics Monika: nem kívánja kiegészíteni az előterjesztést. 
 
Dr. Sztachó-Pekáry István: kérdezi a testület tagjait van-e hozzászólás, kérdés az 
előterjesztéssel kapcsolatban? 
 
Lévai Jánosné: elmondja, hogy egy olyan pályázat került a bizottság elé, melyben 
szereplő személy nem ismeretlen. Kiderül az előterjesztésből, hogy dr. Rosta Szabolcs 
2013. év óta Kecskemét önkormányzatánál dolgozott. Fiatal kora ellenére a sok kihívást 
melyet maga felé és a szervezethez támaszt, nem kevés ősz hajszálat adott neki. Jó 
szívvel szeretné ajánlani a bizottságnak, a közgyűlésnek a pályázatának elfogadását.  
Ő nem az íróasztal mögött ülő vezető, hanem terepen lévő. Maximálisan figyelemmel 
követi a szakmai elvárásokat, mely a régészettel kapcsolatosak. Mindezek mellett nagyon 
sok előadást vállal nem csak a megyénkben, hanem országos konferenciákon is.  
Úgy véli, hogy ezekkel nem csak a múzeumot, hanem Kecskemét város hírnevét is 
öregbíti. Kéri, hogy a pályázati terveiről szóljon pár szót. Elismeréssel adózik, a sok 
kiállításnak, amit szervezett a Cifrapalotában, illetve Budapesten. Nagyon örül, hogy a 
Gulág emlékmű a körzetében került felállításra.  
 
Király József: kiváló pályázatnak tartja a pályázatot. Olyan ember dr. Rosta Szabolcs, aki 
a városi és sokat foglalkozik a kulturális identitással. Fontos, hogy figyelmet szentel a 
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turizmusnak. Ez nem csak egy kifejezés, hanem tenni is kell érte. A város intézményei 
tudnak is érte tenni. Egy múzeum turista csalogató is egyben. A kiállítások tekintetében 
úgy látja, hogy elkezdődött egy közös gondolkodás. A kiállítások tudatosan felépítettek. 
Fontosnak tartja Kecskemét város rekreációs övezetét fenntartani. Másik fontos dolog a 
nemzetközi kapcsolatok építése. Kérdezi, hogy a város szecessziós értékeivel 
kapcsolatosan milyen tervei vannak? 
 
Dr. Rosta Szabolcs:  nagyon megtisztelőnek veszi a dicsérő szavakat. Munkatársainak 
segítsége is nagy mértékben hozzájárultak ehhez. Sok mindent sikerült velük 
megvalósítani. Éppen ezért kéri a humán erőforrás megtartását. Kiváló, nagyon jól képzett 
szakemberekről van szó, akiket itthon kell tartani.  
A pályázatok kapcsán azt tudja elmondani, hogy eddig is rugalmasan megpályáztak 
mindent, amit lehetett, és a jövőben sem lesz másképp, hiszen rengeteg nyertes 
pályázatot sikerült megírniuk. Kiemelt feladat lesz a Cifrapalota világítás technikájának 
felújítása. A szecesszió kapcsán elmondja, hogy nem hangsúlyozta eléggé. Eddig is 
próbálták védeni ezeket az örökségeket. Jelenleg is ők fogadták be  a városháza 
tetőcserepeit, valamint a lebontandó házakról a gipszstukkókat.  
 
Dr. Sztachó-Pekáry István: Mivel több kérdés, hozzászólás nem hangzott el, kérdezi a 
bizottság tagjait, hogy egyetértenek-e az előterjesztésben szereplő határozat-tervezettel? 
 
Szavaztatás után megállapítja, hogy a bizottság 7 igen, 0 nem, és 0 tartózkodás mellett 
a határozat-tervezettel egyetért és az alábbi határozatot hozta: 
 
34/2020. (IX.15.) ÉmB. sz. határozat 
A Kecskeméti Katona József Múzeum vezetői feladatainak ellátására beérkezett 
pályázat elbírálása 
 
Kecskemét Megyei Jogú Város Közgyűlése Értékmegőrzési Bizottság megtárgyalta Dr. 
Szeberényi Gyula Tamás alpolgármester 2511-70/2020. számú előterjesztését, és az 
alábbi határozatot hozta: 
 
 
A bizottság a fenti tárgyban készült előterjesztést a közgyűlés számára elfogadásra 
javasolja. 
 
 
Határidő: értelemszerűen 
Felelős: Dr. Sztachó-Pekáry István elnök 
 
 
Értesítendő: 

• Bizottság tagjai 

• Dr. Szeberényi Gyula Tamás alpolgármester  

• Ladics Monika irodavezető, Humánszolgáltatási Iroda 

• Irattár    
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4. NAPIREND 
Közterület elnevezése Bethlenváros városrészben, Zengő utca közterület elnevezés 
megváltoztatása a Széchenyiváros városrészben és Kisdobos utca közterület 
elnevezés felülvizsgálata az Alsószéktó városrészben 
 
Dr. Sztachó-Pekáry István: megkérdezi az előterjesztőt, van-e kiegészíteni valója az 
előterjesztéssel kapcsolatban? 
 
Béres Réka: nem kíván kiegészítést tenni.  
 
Dr. Sztachó-Pekáry István: kérdezi a testület tagjait van-e hozzászólás, kérdés az 
előterjesztéssel kapcsolatban? 
 
Lévai Jánosné: elmondja, hogy a Zengő utcáról, Horák Jenő utcára való elnevezést maga 
kezdeményezte. Horák Jenő tanár úr megérdemli, hogy egy utcát nevezzenek el róla.  
Horák Jenő magántanítással, nyelvoktatással foglalkozott és szerepet vállalt a kecskeméti 
és bugaci idegenforgalom megszervezésében. 1944 őszén Kecskemét kenyérellátását is 
irányította. 1945 elején újjászervezték a Kecskeméti Református Jogakadémiát és 
felkérték előadónak, ahol több tárgyat is tanított. Időközben korábbi tanulmányait 
beszámították és a jogakadémiai vizsgákat is letette. Horák Jenő a háborút követően 
1948-ig tagja volt a Szociáldemokrata Pártnak, de a kommunistákkal való egyesülést 
követően visszaadta pártkönyvét. Attól az időtől kezdve tanári tevékenységét, közéleti 
munkáját korlátozták. Politikai nézetei miatt külföldre menekült, de Bécsújhelyen – orosz 
övezetben – elfogták. Visszatoloncolták és négy hónap fegyházbüntetésre ítélték tiltott 
határátlépés miatt. Onnantól társadalmilag „megbízhatatlan elemként” volt nyilvántartva, 
mozgását figyelték, priusza miatt munkát nem vállalhatott. A gyermekek ellátása 
feleségére hárult, aki csak külterületi iskolákban taníthatott, mert osztályidegennek 
számított.  
Kecskemét város kenyérellátását ő szervezte meg. 
Horák Jenőt 1950 karácsonyán fogták el, (azzal az indokkal, hogy kerékpárt lopott) majd 
1951. januárjában Kecskemétről a fővárosba, az Andrássy út 60. szám alá szállították. A 
vallatások során rendszeresen kínozták, majd államellenes szervezkedésért koncepciós 
perbe fogták, mint az ellenállás vezetőjét. A „Kecskeméti ügy” elsőrendű vádlottja lett, 
ebben a perben ítélték halálra Csáky Ferenc kecskeméti tisztviselőt is. További hét 
társukat összesen 59 évnyi börtönre ítélték. A halálos ítéleteket 1951. augusztus 28-án 
Rákoskeresztúron, a Kozma utcai kisfogházban hajtották végre. Horák Jenő sírja 
Budapesten, az Új köztemető 298-as parcellájában, a 17. sor 10-es osztásában található. 
 
Dr. Sztachó-Pekáry István: Mivel több kérdés, hozzászólás nem hangzott el, kérdezi a 
bizottság tagjait, hogy egyetértenek-e az előterjesztésben szereplő határozat-tervezettel? 
 
Szavaztatás után megállapítja, hogy a bizottság 7 igen, 0 nem, és 0 tartózkodás mellett 
a határozat-tervezettel egyetért és az alábbi határozatot hozta: 
 
35/2020. (IX.15.) ÉmB. sz. határozat 
Közterület elnevezése Bethlenváros városrészben, Zengő utca közterület elnevezés 
megváltoztatása a Széchenyiváros városrészben és Kisdobos utca közterület 
elnevezés felülvizsgálata az Alsószéktó városrészben 
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Kecskemét Megyei Jogú Város Közgyűlése Értékmegőrzési Bizottsága megtárgyalta a 
9312-5/2020. számú előterjesztést és az alábbi határozatot hozta: 
 
 
A bizottság a fenti tárgyban készült közgyűlési előterjesztést elfogadásra javasolja. 
 
Értesítendő: 

• Bizottság tagjai 

• Dr. Orbán Csaba osztályvezető, Mérnöki Iroda- Városüzemeltetési Osztály 

• Irattár    
 
 
5. NAPIREND 

A kulturális intézmények és gazdasági társaságok 2019. évi szakmai beszámolóinak 
jóváhagyása 
 
Dr. Sztachó-Pekáry István: megkérdezi az előterjesztőt, van-e kiegészíteni valója az 
előterjesztéssel kapcsolatban? 
 
Ladics Monika: elmondja, hogy a járványügyi helyzet miatt célszerű lenne a bizottságnak 
úgy dönteni, hogy dolgozzák át a kulturális intézmények a munkaterveiket.  
 
Dr. Sztachó-Pekáry István: átadja a szót a kulturális intézmények vezetőinek.  
 
Cseke Péter: ezt az évet átírta a történelem. 2020. március 12. óta nem tudtak játszani. 2 
bemutató maradt el, amit most augusztus 7-től sikerült pótolni. Egy olyan előadásuk volt, 
ami 10 előadást élt meg. A megváltott jegyeket visszafizették. Óriási érdeklődés van 
viszont a színházi bérletek iránt, már most több mint 60 millió Ft-ért adtak el. Szeretné, 
hogy az intézményük csatlakozna azokhoz, akik önmérsékletet gyakorolnak, így 4 
bemutatót eltörölt a jövő évi tervükből.  
 
Kiszely Ágnes: elmondja, hogy a Ciróka Bábszínházban egy bemutató maradt el a tavasz 
folyamán. A programtervüket átdolgozták, néhány bemutatót elhagytak. Nehézség, hogy 
nagyon bizonytalanok az iskolák és az óvodák. A bérletes előadások tudnak futni a nyár 
beköszöntével.  
 
Ramháb Mária: elmondja, hogy a 3 hónapos zárva tartás mellett is igyekeztek online 
térben megvalósítható programokat megszervezni. Arra törekedtek, hogy a folyamatban 
lévő pályázatokat ki lehetett váltani online módon is, hogy azok tovább tudjanak futni. 
Ebbe számos országos program is beletartozik. A pályázatok terén, a lehetőségeiket nagy 
mértékben ki tudták használni. Az iskolai csoportokhoz kötött uniós pályázataiknál 
átütemezést kértek. Kérdés, hogy ezzel az átütemezéssel az év végéig tudják-e 
teljesíteni? Ha tudnak jönni csoportok, akkor igen, ha nem, akkor valószínűleg maradnak 
hiányosságok. A szolgáltatás többi része zökkenőmentesen zajlik. Komoly 
óvintézkedéseket vezettek be. 2020. június 16-án nyitottak ki, onnantól kezdve csak és 
kizárólag szájmaszkban, kézfertőtlenítéssel lehet a szolgáltatást igénybe venni. Csoportos 
rendezvények esetén testhőmérést alkalmaznak. Próbálnak törekedni a távolság 
megtartására. Korlátozták a rendezvények idő intervallumát. Összességében úgy látja, 
hogy érdemben szinte teljességében tudják teljesíteni a vállalt feladataikat. Ezekhez jöttek 
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még újak is, melyeket ez a speciális helyzet hozott. Ezt már a jövő évi beszámoló 
tartalmazza.  
 
Dr. Füzi László: az  intézményüket is nagyon érintette ez a helyzet. A Forrás minden 
számát napra pontosan meg tudták jelentetni. A számítógépeket hazavitték és otthoni 
munkában dolgoztak. Ahol tudtak az online lehetőségekkel éltek. Nagyon sok anyagot 
tettek fel a Forrás oldalára is. A kerámia stúdió esetében márciusig tudtak fogadni 
vendégeket. Két vendég nem tudott elutazni, ők két hónapot elszigetelten itt töltöttek, amit 
nem bántak, mert csak a munkájukkal tudtak foglalkozni. A stúdió életében online 
mesterkurzus képzés indult el. A népi iparművészeti múzeum példamutatóan átállt az 
online ismeretterjesztésre, szinte naponta jelentek meg háttéranyagok világhálón. A 
kiállításaik közül jó néhány elmaradt, ezeket nyáron elkezdték pótolni.  
 
Bak Lajos: tavasszal a vészhelyzet akkor érkezett, amikor nyitották volna meg a Tavaszi 
Fesztivál. Azt a taktikát követték, hogy nem töröltek rendezvényeket, csak áttolták őszi 
időpontokra. Így 2020. 09.14-én nyitották meg a Tavaszi Fesztivált. A zárva tartás 
időszakában az online formában voltak jelen. A feladatokat home office-ban látták el, sok 
régi dokumentumot tártak fel. Az ősz igen sűrű lett, nagyon sok eseményük lesz. A 
meghirdetett koncert félházas volt, de jegyeket nem váltottak vissza. Minden higiénikus 
feltételt megtettek, hogy megelőzzék a vírus terjedését. Hétvégén kerül megrendezésre a 
jubileumi népzenei találkozó, a Hagyományok Házával közösen, melyen a pásztor kultúrát 
mutatják be.  
 
Lévai Jánosné: Ramháb Máriától szeretné kérdezni, hogy szerepelteti az anyagban a 
határon túli könyvtár programot. Ezt sikerült  megvalósítani?  
 
Ramháb Mária: Nem sikerült teljesen a találkozás, de bízik benne, hogy ez csak időszakos 
dolog volt a horvát részről. Magyarországról sikeresen kijutottak Horvátországba és 
magyar nyelven beszélő gyerekeknek tartottak foglalkozásokat iskolákba.  
A kárpát-medencei könyvtár találkozó nem jött létre a vírushelyzet miatt.  
 
Király József: úgy látja, hogy az összes kulturális intézmény elismerést érdemel, és 
köszöni mindenki munkáját. Mindent megtesz a bizottság azért, hogy fenn tudják tartani 
azt a minőséget, amit elértek. Igyekeznek biztosítani számukra a humán erőforrást.  
 
Lévai Jánosné: szeretné minden jelenlévő intézmény vezetőnek megköszönni az elmúlt év 
munkáját, a színvonalas beszámolót. Ramháb Mária vezetőt kiemeli, mert ő az, aki 
intézményekkel, civilekkel, nyugdíjasokkal, kistelepülésekkel, iskolákkal, fiók-
könyvtárakkal kapcsolatot ápolt és most már határon túlra is nyitott. Olyan szakember, aki 
megfelelő munkatársakkal veszi körbe magát.  
Kedvence a Katona József Emlékház, mert nagyon nagy szükség van rá. Szeretett volna 
többet tudni a zománcművészeti területről, mert tudvalévő, hogy nagyon rossz állapotban 
van az épülete. 
 
Dr. Füzi László: elmondja, hogy a zománcműhely épülete hagy kívánni valót maga után. 
Sajnos az alkotó munkára alkalmatlan, mert az elektromos hálózata elavult, a falak 
vizesek, a hátsó részét le kellett zárni és az életveszélyt elhárítani. A főépületbe 
költöztették át, ami érték volt. A kiállítás látogatható, a műtárgyak is ide kerültek át. 
Visszafogottan az eladások, gyártások is működtek, az első félévben 7 millió Ft 
árbevételük volt.  
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Király József: közgyűlési anyagban szerepelt, hogy a korábbi zománc művészeti központ 
a pünkösdi egyháznak lesz átadva. Erről csütörtökön dönt a testület. Szeretné, ha ez a 
műhely egy új helyszínen helyet találjon.  
 
 
Dr. Sztachó-Pekáry István: Mivel több kérdés, hozzászólás nem hangzott el, kérdezi a 
bizottság tagjait, hogy egyetértenek-e az előterjesztésben szereplő határozat-tervezettel? 
 
Szavaztatás után megállapítja, hogy a bizottság 7 igen, 0 nem, és 0 tartózkodás mellett 
a határozat-tervezettel egyetért és az alábbi határozatot hozta: 
 
36/2020. (IX.15.) ÉmB. sz. határozat 
A kulturális intézmények és gazdasági társaságok 2019. évi szakmai beszámolóinak 
jóváhagyása 
 

Az Értékmegőrzési Bizottság megtárgyalta Dr. Szeberényi Gyula Tamás alpolgármester 
645-26/2020. iktatószámú, fenti tárgyban készült előterjesztését, és az alábbi határozatot 
hozta: 
 

1. Az Értékmegőrzési Bizottság a Bács-Kiskun Megyei Katona József Könyvtár 1. 
számú melléklet szerinti, 2019. évi szakmai beszámolóját jóváhagyja. 
 

2. Az Értékmegőrzési Bizottság a Ciróka Bábszínház 2. számú melléklet szerinti, 
2019. évi szakmai beszámolóját jóváhagyja. 

 
3. Az Értékmegőrzési Bizottság a Hírös Agóra Kulturális és Ifjúsági Központ Nonprofit 

Kft. 3. számú melléklet szerinti, 2019. évi szakmai beszámolóját jóváhagyja. 
 

4. Az Értékmegőrzési Bizottság a Kecskeméti Katona József Nemzeti Színház 4. 
számú melléklet szerinti 2019. évi szakmai beszámolóját jóváhagyja. 

 
5. Az Értékmegőrzési Bizottság a Kecskeméti Katona József Múzeum 5. számú 

melléklet szerinti, 2019. évi szakmai beszámolóját jóváhagyja. 
 

6. Az Értékmegőrzési Bizottság a Kecskeméti Kortárs Művészeti Műhelyek Nonprofit 
Kft. 6. számú melléklet szerinti, 2019. évi szakmai beszámolóját jóváhagyja. 

 
7. Az Értékmegőrzési Bizottság a Kecskeméti Planetárium Művelődési Ház 7. számú 

melléklet szerinti, 2019. évi szakmai beszámolóját jóváhagyja. 
 

Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Sztachó-Pekáry István elnök 
 

8. Az Értékmegőrzési Bizottság úgy dönt, hogy felkéri a kecskeméti kulturális 
intézmények és gazdasági társaságok vezetőit az országos veszélyhelyzet miatt 
aktualitásukat vesztett 2020. évi szakmai munkatervek átdolgozására. 
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Határidő: 2020. október 18. 
Felelős: intézményvezetők, gazdasági társaságok ügyvezetői 
 
Értesítendő: 

• Bizottság tagjai 

• Ladics Monika irodavezető, Humánszolgáltatási Iroda 

• Irattár    
 
 
6. NAPIREND 
Az Aranyhomok Kistérségfejlesztési Egyesület Trianon 100 - Helyi Termék Ünnep 
rendezvényének véleményezése 
 
Dr. Sztachó-Pekáry István: megkérdezi az előterjesztőt, van-e kiegészíteni valója az 
előterjesztéssel kapcsolatban? 
 
Hamzáné Lakó Judit: nagy örömére szolgál, hogy itt lehet és az ünnep megszervezésében 
részt vehet. Nagyon nehéz most ez az időszak rendezvényszervezőknek is. Az elmúlt 
időszakban nagyon szép és gazdag kulturális műsorokban bővelkedő termékünnepet 
szerettek volna létrehozni. Ennek megfelelően több pályázatot is benyújtottak, hogy ősszel 
megvalósítható legyen. Szerencsére minden pályázatuk nyert.  
Szoros kapcsolatban volt Ladics Monika irodavezetővel és latolgatták, hogy milyen kültéri 
programot lehet megvalósítani. Sajnos színpad nem lehet, zenés-kulturális 
bemutatkozásra nem lesz lehetőség, de a népi hagyományokat bemutató népi vásár az 
megtartható lesz. Úgy véli, hogy fontos, hogy ha még csökkentett üzemmódban is, de 
megvalósul ez az ünnep, természetesen a biztonsági előírásokat szigorúan betartva.  
Igyekeznek állandó programokat megvalósítani a helyzet adta lehetőség mellett.  
 
Dr. Sztachó-Pekáry István: kérdezi a testület tagjait van-e hozzászólás, kérdés az 
előterjesztéssel kapcsolatban? 
 
Lévai Jánosné: javasolja állandó programként, amit fel lehetne venni Csitos László: 
Nagymagyarország puzzle játékát. Gyerekeknek kifejezetten remek logikai játék. Kéri, 
hogy vegyék fel vele a kapcsolatot.  
 
Dr. Sztachó-Pekáry István Mivel több kérdés, hozzászólás nem hangzott el, kérdezi a 
bizottság tagjait, hogy egyetértenek-e az előterjesztésben szereplő határozat-tervezettel? 
 
Szavaztatás után megállapítja, hogy a bizottság 7 igen, 0 nem, és 0 tartózkodás mellett 
a határozat-tervezettel egyetért és az alábbi határozatot hozta: 
 
37/2020. (IX.15.) ÉmB. sz. határozat 
Az Aranyhomok Kistérségfejlesztési Egyesület Trianon 100 - Helyi Termék Ünnep 
rendezvényének véleményezése 
 
 
Kecskemét Megyei Jogú Város Közgyűlése Értékmegőrzési Bizottsága megtárgyalta Dr. 
Homoki Tamás alpolgármester 15155-3/2020. számú előterjesztését és az alábbi 
határozatot hozta: 
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Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének a Közgyűlés és Szervei 
Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 4/2013. (II.14.) önkormányzati rendelete 2. 
melléklet 2.4.9. pontja szerint az Értékmegőrzési Bizottság az Aranyhomok 
Kistérségfejlesztési Egyesület által szervezendő „Trianon 100 - Helyi Termék Ünnep” 
elnevezésű rendezvény megvalósulását kulturális szempontból támogatja azzal, hogy 
annak tervezett helyszíne a városháza és a Kecskeméti Nagytemplom felújítás 
kivitelezésének függvényében változhat. Az Aranyhomok Kistérségfejlesztési Egyesület - 
a rendezvényt megelőzően – köteles a helyszínnel kapcsolatos egyeztetéseket lefolytatni. 
 
 
Határidő: értelemszerűen 
Felelős: Dr. Homoki Tamás alpolgármester 
 
 
Értesítendő: 

• Bizottság tagjai 

• Homoki Tamás alpolgármester 

• Dr. Svircevic-Bodnár Ágota osztályvezető, Jogi Osztály 

• Irattár    
 
 
7. NAPIREND 
A Bács-Kiskun Megyei Rendőr-főkapitányság "100 éves a Rendőrség" elnevezésű 
rendezvényének véleményezése 
 
Dr. Sztachó-Pekáry István: kérdezi a testület tagjait van-e hozzászólás, kérdés az 
előterjesztéssel kapcsolatban? 
Mivel kérdés, hozzászólás nem hangzott el, kérdezi a bizottság tagjait, hogy egyetértenek-
e az előterjesztésben szereplő határozat-tervezettel? 
 
Szavaztatás után megállapítja, hogy a bizottság 7 igen, 0 nem, és 0 tartózkodás mellett 
a határozat-tervezettel egyetért és az alábbi határozatot hozta: 
 
38/2020. (IX.15.) ÉmB. sz. határozat 
A Bács-Kiskun Megyei Rendőr-főkapitányság "100 éves a Rendőrség" elnevezésű 
rendezvényének véleményezése 
 
Kecskemét Megyei Jogú Város Közgyűlése Értékmegőrzési Bizottság megtárgyalta Dr. 
Homoki Tamás alpolgármester 17414-3/2020. számú előterjesztését és az alábbi 
határozatot hozta: 
Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének a Közgyűlés és Szervei 
Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 4/2013. (II.14.) önkormányzati rendelete 2. 
melléklet 2.4.9. pontja szerint az Értékmegőrzési Bizottság a Bács-Kiskun Megyei Rendőr-
főkapitányság „100 éves a Rendőrség” elnevezésű rendezvényének megvalósulását 
kulturális szempontból támogatja.  
 
 
Határidő: értelemszerűen 
Felelős: Dr. Homoki Tamás alpolgármester 
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Értesítendő: 

• Bizottság tagjai 

• Homoki Tamás alpolgármester 

• Dr. Svircevic-Bodnár Ágota osztályvezető, Jogi Osztály 

• Irattár    
    

 
 8. NAPIREND 
A Filharmónia Magyarország Nonprofit Kft. Szabadtéri komolyzenei koncert 
rendezvénysorozatának véleményezése 
 
Dr. Sztachó-Pekáry István: kérdezi a testület tagjait van-e hozzászólás, kérdés az 
előterjesztéssel kapcsolatban? 
 
Mivel több kérdés, hozzászólás nem hangzott el, kérdezi a bizottság tagjait, hogy 
egyetértenek-e az előterjesztésben szereplő határozat-tervezettel? 
 
Szavaztatás után megállapítja, hogy a bizottság 7 igen, 0 nem, és 0 tartózkodás mellett 
a határozat-tervezettel egyetért és az alábbi határozatot hozta: 
 
39/2020. (IX.15.) ÉmB. sz. határozat 
A Filharmónia Magyarország Nonprofit Kft. Szabadtéri komolyzenei koncert 
rendezvénysorozatának véleményezése 
 
 
Kecskemét Megyei Jogú Város Közgyűlése Értékmegőrzési Bizottság megtárgyalta Dr. 
Homoki Tamás alpolgármester 7755-15/2020. számú előterjesztését és az alábbi 
határozatot hozta: 
 
Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének a Közgyűlés és Szervei 
Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 4/2013. (II.14.) önkormányzati rendelete 2. 
melléklet 2.4.9. pontja szerint az Értékmegőrzési Bizottság a Filharmónia Magyarország 
Nonprofit Kft. által szervezendő „Szabadtéri komolyzenei koncert” elnevezésű 
rendezvénysorozat megvalósulását kulturális szempontból támogatja.  
 
 
Határidő: értelemszerűen 
Felelős: Dr. Homoki Tamás alpolgármester 
 
 
Értesítendő: 

• Bizottság tagjai 

• Homoki Tamás alpolgármester 

• Dr. Svircevic-Bodnár Ágota osztályvezető, Jogi Osztály 

• Irattár    
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9. NAPIREND 
Az Értékmegőrzési Bizottság 2020. II. félévi munkaterve 
 
Dr. Sztachó-Pekáry István: kérdezi a testület tagjait van-e javaslatuk előterjesztéssel 
kapcsolatban? 
 
Mivel több kérdés, hozzászólás nem hangzott el, kérdezi a bizottság tagjait, hogy 
egyetértenek-e az előterjesztésben szereplő határozat-tervezettel? 
 
Szavaztatás után megállapítja, hogy a bizottság 7 igen, 0 nem, és 0 tartózkodás mellett 
a bizottság az alábbi határozatot hozta: 
 
40/2020. (IX.15.) ÉmB. sz. határozat 
Az Értékmegőrzési Bizottság 2020. II. félévi munkaterve 
 
 
Kecskemét Megyei Jogú Város Közgyűlése Értékmegőrzési Bizottság megtárgyalta Dr. 
Sztachó-Pekáry István elnök 2203-3/2020. számú, fenti tárgyban készült előterjesztését, 
és az alábbi határozatot hozta: 
 
 
Az Értékmegőrzési Bizottság a 2020. II. félévi munkatervét a határozat melléklete 
szerint fogadja el.  
 
 
Értesítendő: 

• Bizottság tagjai 

• Homoki Tamás alpolgármester 

• Dr. Svircevic-Bodnár Ágota osztályvezető, Jogi Osztály 

• Irattár    
    
 
 

 
40/2020. (IX.15.) ÉmB sz. határozat melléklete 
 

1.) Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzatának 2021. évi költségvetéséről 
szóló önkormányzati rendelet megalkotása 
Előterjesztő:    Szemereyné Pataki Klaudia polgármester 

 

2.) Pályázatok benyújtása a Kecskeméti Katona József Múzeum fejlesztéseire 
Előterjesztő:    Szemereyné Pataki Klaudia polgármester 

 
 
 

3.) A Kecskeméti Planetárium Művelődési Ház intézményvezetői feladatainak 
ellátására beérkezett pályázatok elbírálása 
Előterjesztő:      Dr. Szeberényi Gyula Tamás alpolgármester 
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4.) A Kecskeméti Katona József  Múzeum vezetésére irányuló magasabb vezetői 
beosztás ellátására beérkezett pályázat elbírálása 
Előterjesztő:   Dr. Szeberényi Gyula Tamás alpolgármester 

 
5.) A kulturális intézmények és gazdasági társaságok 2019. évi szakmai 

beszámolóinak jóváhagyása 
Előterjesztő:    Dr. Szeberényi Gyula Tamás alpolgármester 

 
6.) Javaslat Kecskemét Megyei Jogú Város Közgyűlésének 2021. I. félévi 

munkatervére 
 Előterjesztő:   Szemereyné Pataki Klaudia polgármester 
 

7.) Tájékoztatás Kecskemét Megyei Jogú Város településfejlesztési 
dokumentumainak 2020-ban elindított felülvizsgálatáról 
Előterjesztő:    Lejer Zoltán elnök 
 

8.) Köztéri műalkotás elhelyezése 
Előterjesztő:      Lejer Zoltán elnök 

 
9.) Méltányossági jogkör gyakorlása lakásbérleti szerződés megkötése 

érdekében 
Előterjesztő:     Engert Jakabné alpolgármester 

 
10.) Az Aranyhomok Kistérségfejlesztési Egyesület Trianon 100 - Helyi Termék 

Ünnep rendezvényének véleményezése 
Előterjesztő:     Dr. Homoki Tamás alpolgármester 

 
11.) A Bács-Kiskun Megyei Rendőr-főkapitányság "100 éves a Rendőrség" 

elnevezésű rendezvényének véleményezése 
Előterjesztő:     Dr. Homoki Tamás alpolgármester 

 

 
Megállapítja, hogy a bizottság a munkáját befejezte, megköszöni a részvételt, az ülést 
9.10 órakor bezárja. 

 
 

 
K.m.f. 
 

 
 
 

 
Gulyás Zoltán sk.           Dr. Sztachó-Pekáry István sk. 

                     alelnök                                     elnök 


